

TABLE OF CONTENTS

目 录

Analysis of Ji Jianhua's Heart Rate Variation Characteristics in Game Using the Heart Rate Control Teamwork Management System

(使用心率表团队管理系统对姬建华比赛心率变化特点的分析)

Z. Y. GUO, P. SUN, Y. CHEN, L. XUAN.....37

Analysis of Community-Based Sports Management Mechanism Based on Governance Theory

(基于治理理论的社区体育管理机制探析)

S. D. FENG, H. Y. WANG.....46

Foot Binding and Female National Traditional Sports

(缠足与女性民族传统体育)

S. T. WEN, H. X. YANG, X. H. ZHANG.....52

Study of Motivation and Development Trend of Parkour in Our Country

(跑酷运动在我国开展的动因及发展趋势研究)

X. G. HOU.....57

Analysing the Split Step Technology in Badminton Footwork Teaching of Colleges and Universities

(浅析高校羽毛球步法教学中的分腿垫步技术)

H. GUO, Y. SHANG, L. Q. WU.....64

Analysis on the Failure Causes of Beijing Men's Basketball in the 15th Round of CBA of 2014-2015 Season

(CBA2014~2015 赛季第十五轮北京男篮失利因素分析)

Y. J. NIU.....70

Research of Teenagers Body Shape in Geographical Environment of Different Altitudes above Sea Level

(海拔高度差异下青少年身体形态的影响研究)

Y. L. HAO, D. MAMAT, Y. JIANG, W. T. HAO, Y. L. ZHANG.....74